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Abstract (en)
A clamping device (1) for clamping vices (S) to machine tables (M) has an essentially rectangular, flat clamping strap (2) with an elongated slot
(3) extending in its longitudinal direction for a clamping screw (7) to pass through. The clamping screw (7) can be anchored in a T-slot (9) of the
machine table (M). An abutment plate (5) is eccentrically arranged on a bolt (6), displaceable in the elongated slot (3), and is pivotable about the
bolt axis (A). The underside (2a) of the clamping strap is supported on the abutment plate (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Spannpratze (1) zum Aufspannen von Schraubstöcken (S) auf Maschinentischen (M) weist eine im wesentlichen rechteckige, ebene
Spannlasche (2) mit einem sich in ihrer Längsrichtung erstreckenden Längsschlitz (3) zum Durchtritt einer in einer T-Nut (9) des Maschinentisches
(M) verankerbaren Spannschraube (7) auf. An einem in dem Längsschlitz (3) verschiebbaren Bolzen (6) ist eine Widerlagerplatte (5) exzentrisch
angeordnet und um die Bolzenachse (A) schwenkbar. Die Spannlaschenunterseite (2a) stützt sich auf der Widerlagerplatte (5) ab.
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